
Al jaren wil ik een voor jullie leesbaar jaarverslag
En dit is mijn eerste poging

Wat is er in  
praktijk WvL
gebeurd 
in 2024?

385.000 mensen in
Nederland hebben
boezemfibrilleren

80.000 hebben het,
maar weten het nog
niet

Speerpunt hart
Bij patiënten met een

onregelmatige hartslag
wordt laagdrempelig een

meting met Kardia gedaan

We namen afscheid van

Alex Piksen, pohGGZ
Christien Buitenhuis, pohJeugd

Ingrid Grob, assistente

Nieuwe gezichten in de praktijk:

Femke Braamhaar pohGGZ
Jolijn Veenhuizen, pohJeugd
Anne Heerdink, assistente

We hopen weer voor lange tijd een
vast team te hebben, zodat we op

volle kracht vooruit kunnen.

Kardia is een 30 seconden
ritmestrook op onze telefoon

De ICT- ladder
https://www.ictladder.nl

Kijken naar veilige digitalisering 
in de praktijk

Achter de schermen
We gaan over op een ander systeem

voor de computer. VIP-live.
We verwachten betere patiënten
overzichten in de ketenzorg en

risicopatiënten komen beter in beeld

Twentebreed
proberen we een
regiohis te
realiseren voor
optimaal
contact
onderling en met
de ziekenhuizen
en apotheken



Om jullie gegevens veilig te kunnen verwerken zijn we zoveel
mogelijk gaan werken met MGN en de MedGemak-app. 

We verzamelen e-mail adressen en 06-nummers.

We kijken graag naar dingen op een foto voor jullie; 
sneller voor jullie en voor ons, 
maar niet meer via een mail.

https://home.mijngezondheid.net

 

Project Huid:
Meer aandacht
voor huidziekten

In oktober beginnen we met boeken om te lezen,
te lenen of mee te nemen in de wachtkamer. 

Doel: meer lezende kinderen.
Wegens succes verlengd!

assistentes getraind
dermatoscopiecursus IvL 

hand-out voor eczeempatiënten

Zaken waar we in 2024 mee gestart zijn
maar die doorlopen in 2025

en nieuwe plannen voor 2025

En omdat de wachttijd voor het bloedprikken steeds langer
wordt starten we met point-of-care-testen voor Hb1Ac. 

Dat betekent dat Carla u zelf kan prikken.

Communicatie
Eén van onze assistentes spreekt
Arabisch en een andere volgt een

cursus medische gebarentaal

En als u ons feedback wilt geven
vinden we dat heel erg fijn.

hoe nu verder?


